Sembcorp Salalah منکورت صلاله

اعلان الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية

لشركة سيميكورب صلالة للطاقة والمياه (ش.م.ع.ع)

INVITATION TO AN ORDINARY GENERAL MEETING OF SEMBCORP SALALAH POWER & WATER COMPANY SAOG

The Board of Directors of Sembcorp Salalah Power and Water Company SAOG (the "Company") are pleased to invite the shareholders of the Company to attend an Ordinary General Meeting of the Company ("OGM") to be held at 3:00 p.m. on 3 November 2013 at the Capital Market Authority to consider and decide on the following agenda:

يسر مجلس إدارة شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه (ش.م.ع.ع) ("الشركة") دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة مساء يوم الأحد الموافق 3 نوفمبر 2013م وذلك بقاعة الاجتماعات بالهيئة العامة لسوق المال. لمناقشة جدول الأعمال التالي:

1. To elect members of the new board of directors of the Company from amongst the shareholders and/ nonshareholders.

إنتخاب أعضاء مجلس إدارة جديد للشركة من بين (1)المساهمين و/أو غير المساهمين.

Any person who wishes to nominate himself/ herself for election to the board of directors of the Company should complete a nomination form. Nomination forms are available with the Company and may be collected from the Company. Nomination forms should be delivered to the Company's offices at least two working days prior to the date of the OGM (i.e. not later than 30 October تقدم بعد ذلك التاريخ. ويشترط فيمن يكون مساهماً أن Nomination forms delivered after this deadline will not be accepted. If the candidate is a shareholder, or is the nominee of a juristic person that is a shareholder, the candidate personally, or the nominating juristic person, as the case may be, shall in accordance with the Company's articles of association, own not less than 50,000 shares in the Company, at the date of the OGM.

فعلى من يرغب/ ترغب في الترشيح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة إستمارة الترشيح المعدة لذلك والتي يمكن الحصول عليها من مقر الشركة وتسليمها الشركة قبل موعد إنعقاد الجمعية العامة بيومي عمل على الأقل وذلك في موعد أقصاه نهاية يومين عمل الأقل قبل موعد إنعقاد الجمعية العامة العادية (أي في موعد لا يتجاوز 30 أكتوبر 2013م) . وإن تقبل أية إستمارة يحمل ما لا يقل 50,000

سهماً في رأسمال الشركة.

(2)

2. To consider the Auditors Report, Balance Sheet and approve Profit & Loss Account of the Company for the six-month period ended 30 June 2013.

دراسة تقرير مراقبي الحسابات والموافقة على الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2013م.

r Company (s.a.o.c.)

1111/25 شركة سيميكورب صلاله للطائبه س ت. رقم 10773377 ماتف: ١١٠ و١١٤١ ٨١٨ فاكس: ١١٤ ١١٥١١ ٨١٨٠

متف ۱۱۵۱ - ۱۵۱۱ ۱۹۱۸ فاکس ۱۱۵ ۱۳۲۲ ۱۸۱۸

To consider authorizing the board of directors of the Company to pay an interim dividend not exceeding 1.3% of the share capital of the Company, out of the audited accounts of the Company for the period ending on 30th June 2013, to the shareholders of the Company, who are on the shareholder's list registered with the Muscat Clearing & Depository Company SAOC as of 3 November 2013.

الموافقة على مقترح تفويض مجلس الإدارة لتوزيع أرياح مرحلية لا تتجاوز 1.3% من رأسمال الشركة من الحسايات المدققة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2013م على المساهمين المسجلين في سجل الشركة لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع بتاريخ 3 نوفمبر 2013م (أي ١٣ بيسك للسهم الواصل).

(3)

According to the Articles of Association, the Shareholders shall have the right to nominate a proxy to attend and vote on their behalf on decisions/resolutions of the meeting, such proxy must be on the proxy form issued by Muscat Clearing & Depositary Co., attached to the agenda notice. The natural shareholder shall enclose a copy of the ID card, or the passport copy for females and minors who don't have an ID card, residence card or passport copy for non-Omanis along with the proxy form. The juristic shareholder's proxy must be signed by an authorized signatory and sealed with entity's stamp, and should be submitted along with a commercial registration certificate and the authorized signatories list.

وفقاً النظام الأساسي للشركة يحق لأي مساهم أن يغوض خطياً أي شخص آخر لحضور الإجتماع والتصويت على القرارات المتخذة نيابة عنه، على أن يكون التفويض على بطاقة التفويض الصادرة من شركة مسقط المقاصة والإيداع المرفقة بالدعوة. ويجب بالنسبة الشخص الطبيعي أن يرفق ببطاقة التفويض نسخة من البطاقة الشخصية للبالغين، وجواز السفر للنساء والقصر الذين لا يحملون بطاقة شخصية، ويطاقة مقيم أو جواز السفر لغير العمانيين. كما يجب بالنسبة للشخص الإعتباري أن تكون بطاقة التغويض موقعاً عليها من أحد الأشخاص المفوضين بالتوقيع ومختومة بختم الشركة ومرفقاً بها شهادة التسجيل في السجل التجاري ونموذج المفوضين بالتوقيع.

Please attend at least 30 minutes prior the كما يرجى الحضور إلى مقر الإجتماع قبل الموعد بنصف meeting.

ساعة الأقل.

For more information please contact Mr. David Guy on telephone no. +968 97663098

وفي حالة وجود أي إستفسار يرجي الإتصال بالفاضل/ ديفيد جاي، على هاتف رقم 97663098 (968+).

Deputy Chairman ناتب رئيس مجلس الإدارة

Legal Advisers

AUDIT - TAX - ADVISORY P.O. Box 641 Russi - Postal Code 112 Sultanate of Oman



8-14/1/1m